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Projektet med hälsonav fortsätter till 2016. Det beslutade hälso- och sjukvårdsnämnden 

Mittenälvsborg under tisdagens sammanträde. 

Syftet med ett hälsonav är att erbjuda en mötesplats där invånare kan få råd och stöd i att ändra 

sina levnadsvanor och göra hälsosammare val. Navet är ett samarbete mellan hälso- och 

sjukvård, tandvård, kommun och föreningsliv. 

Hälso- och sjukvårdsnämnden har i år, på uppdrag av regionfullmäktige, genomfört ett pilotprojekt 

med hälsonav. Projektet har visat sig lyckat och nämnden har nu beslutat att förlänga projektet 

fram till 2016. 

– Det är jättekul att tillsammans med Alingsås kommun testa vår vision om hälsonav i praktiken. 

Att orka och vilja satsa förebyggande, även när ekonomin är knapp, är framtiden, säger Maria 

Willner, ordförande i hälso- och sjukvårdsnämnd Mittenälvsborg. 

Medborgardialog 
Under sammanträdet planerade nämnden även den kommande dialoginsatsen som ska 

genomföras i Vårgårda, Lerum, Alingsås och i Herrljunga. Det är med anledning av att regelverket 

för vårdcentralernas verksamhet skrivs om under 2014 som invånare i respektive kommun bjuds 

in. Mer information om dialogerna finns på www.vgregion.se/hsn6/framtidensvardcentral  

Handlingar och protokoll 
För att ta del av samtliga beslut och ärenden som behandlades under sammanträdet, titta in på 

nämndens sida för handlingar och protokoll. 


